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Készült: Győrött, a Győr-Moson-Sopron Vármegye Közgyűlése 2024. október 25-én tartott
rendkívüli üléséröl.

Az ülés kezdődött: 10.00 órakor, véget ért 10.25 órakor

Jelen vannak:
Dr. Bider Zsolt, Cséfalvay Ákos, Fekete Mózes Borisz, Ferencz Gergö, Hajtó Péter, Havadi-
Nagy Réka, Hámori György, Ivanics Ferenc, Keserü Dávid, Major András, Dr. Marton Gábor,
Méri Attila, Németh János, Paduts László, dr. Pető Péter, Samodai Imre, Szabó Zoltán, Szabó-
Szilágyi Gabriella, Takács Miklós, Visy László.

Részt vesznek mé a köz űlésen:
Dr. Malomsoki István jegyző, a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Önkormányzati Hivatal
munkatársai, a sajtó képviselői és érdeklődők.

Hámori G ör a köz űlés elnöke

Tisztelt Közgyűlés! Györ-Moson-Sopron vármegye közgyűlésének rendkívüli ülését tartjuk. A
rendkívüli ülés aztjelenti, hogy a kiküldött napirendi pontokon kívül más napirendi pontot nem
tudunk tárgyalni, ezeket vehetjük végig. Majd a megfelelő napirendi pontnál indoklom, hogy
miért kerüft sor a mai rendkívüli ülésre sor. Ez egy határidős dolog lesz. Kérem, hogy mindenki
jelentkezzen be.
Megállapítom, hogy az ülésünk határozatképes. A meghívóban mindenki megkapta a napirendi
pontokat, mivel módosító javaslatot nem lehet tenni, ezért szavazásra teszem föl, hogy aki a
napirendi pontokkal egyetért, kérem, szavazzon.

A közgyűlés 20 igen, egyhangú szavazattal a következő napirendet fogadta el:

1. A Kitüntetési javaslatokat elbíráló és véleményező Ideiglenes Bizottság tagjainak
megválasztása.
Előadó: Hámori György, a közgyűlés elnöke

2. A Közgyűlés Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2022. (XI. 21.)
Önkormányzati rendelet módosítása.
Előadó: Hámori György, a közgyűlés elnöke

3. A közgyűlés 2019-2024. közötti időszakban megválasztott elnökének végkielégítése és
szabadság megváltása.
Előadó: Hámori György, a közgyűlés elnöke

4. A közgyűlési elnök 2024. évi szabadságolási ütemtervének jóváhagyása.
Előadó: Hámori György, a közgyűlés elnöke



5. Az Önkormányzati és Hivatali tulajdonú gépjárművek értékesítése, valamint
használt gépjárművek beszámítás útján történő beszerzése.
EIőadó: Hámori György, a közgyűlés elnöke

6. TOP PLUSZ-6. 1.4-23-GM2 kódszámú és "Aktív turizmus fejlesztése" című felhívás
TSM lapjának módosítása.
Előadó: Hámori György, a közgyűlés elnöke

1. na irendi ont
A Kitüntetési 'avaslatokat elbíráló és vélemén ező Idei lenes Bizottsá ta 'ainak
me álasztása.
Előadó: Hámori György, a közgyűlés elnöke

Hámori G ör a köz űlés elnöke
Szokás szerint ebben a bizottságban a bizottsági elnökök szoktak részt venni. A 3 bizottsági
elnökön kívül még Dr. Bider Zsoltot javasolnám a bizottság tagjának. Kétfajta kitüntetési
dolgunk van. A nagy kitüntetéseknél ez a bizottság véleményező szerepet tölt be, és arról a
testület dönt, és vannak a megye szolgálatáért díjak, amikor ez a bizottság gyakorlatilag dönt,
de szoktuk tájékoztatni róla a plénumot.
Ajelöltek elfogadták ajelölést.
Kovács Józsefmost hiányzik, de tisztelettel üdvözöl mindenkit. O egy nagyon koftioly autós
balesetet szenvedett, szemből frontálisan belementek, medencecsontja szilánkosratörött, három
bordája sérült, kórházban fekszik. Egy pozitívumot mondott, hogy az orvosok biztatják, hogy
talán nem kell műteni, mert nem mozdult el semmi csont. Tehát lehet, hogy össze fog formi, de
ez 6-7 fekvés, úgyhogy innen is kívánunk neki nyilvánvalóanjobbulást.

Szabó Zoltán ké viselő
Gyakorlatilag mivel a bizottsági elnökök csak azt a közösséget képviselik, javasolom, hogy
vagy a frakciók is képviseltessék magukat, vagy ilyesmi és akkor legalább lenne valami arány
benne. Ugye kitüntetésről van szó.

Hámori G ör a köz űlés elnöke

Zoli, konkrétjavaslatot kérek, csak személyt tudszjavasolni.

Szabó Zoltán ké viselő

Magamat j avasolom.

Hámori G ör a köz űlés elnöke

Jó, akkor elöször erröl a javaslatról szavazzunk. Kérem, hogy aki egyetért azzal, hogy a
bizottság tagja Szabó Zoltán képviselő legyen, az szavazzon.

A közgyűlés 5 igen szavazattal és 15 ellenszavazattal nem fogadta el a javaslatot.

Hámori G ör a köz űlés elnöke
Az eredeti jelöltekröl szavazunk, akik a következök: Samodai Imre, Kovács János, Szabó-
Szilágyi Gabriella és Dr. Bider Zsolt. Kérem, hogy először szavazzunk ajelöltek személyéröl
való együtt szavazásról.



A közgyűlés 20 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a jelöltek személyéről való együtt
szavazást.

Hámori G ör a köz űlés elnöke

Szavazásra bocsátom a határozatijavaslatot.

A közgyűlés 15 igen szavazattal, 3 ellenszavazattal és 2 tartózkodással az alábbi
határozatot hozta:

45/2024. X.25. határozat
1. Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése a Kitüntetési

javaslatokat elbíráló és véleményező Ideiglenes Bizottság tagjává

Samodai Imre
Kovács József

Szabó-Szilágyi Gabriella
Dr. Bider Zsolt

képviselőt megválasztja.

2. A bizottsági tagok megbízatása a képviselői mandátumuk megszűnéséig tart.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Hámori György, a közgyűlés elnöke

Dr. Pető Péter a köz űlés alelnöke
Én nem akarok mást, csak sok új képviselőtársunk van. Tehát van a megye szolgálatáért díj,
amelyből most nem jut eszembe, de meghatározott számú díjat ki lehet adni folyamatosan
évközben, és azért van ez a bizottság, hogy ne kelljen mindig a közgyűlés elé hozni ezt a dolgot.
Ennek az ajánlattételi lapját bármelyik képviselőtársam letöltheti a honlapunkról, és
természetesen bárki tehet erre javaslatot. Vannak a nagydíjak, amelyeket majd az augusztus
20-i ünnepségen kiadunk, és amelyet majd előtte megszavazunk közösen. Ez a megye
szolgálatáért díj egy régi hagyománya a megyének, hogy lehessen folyamatosan ilyen típusú
elismerö címeket átadni. Tehát ez a bizottság alapvetően ezt szolgálja, és biztatom a
képviselötársaimat, hogy nézegessék a saját kömyezetüket.

2. na irendi ont
A Köz űlés Szervezeti és Működési Szabál zatáról szólő 10/2022.
önkormán zati rendelet módosítása.

Előadő: Hámori György, a közgyűlés elnöke

XI. 21.

Hámori G ör a köz űlés elnöke

Képviselötársaim mind megkapták az anyagot. Én kértem ajegyzö urat és ajogiirodát, hogy
úgy küldjék ki az anyagot, amelyben átlátható, hogy mi volt eredetileg a szervezeti és működési
szabályzatban, és mire változtatnánk. Felhívom a figyelmet, hogy elsősorban a működéshez
igazítottuk. Az elmúlt évek működéséhez igazítottuk. Nagy változás nem történt a szervezeti és
működési szabályzatban. Megpróbáltuk egy kicsit a működéshez igazítani az elöírásokat, hogy
használhatóbbá tegyük. Kérdezem, hogy van-e valakinek esetleg kérdése, észrevétele a



szervezeti és működési szabályzattal kapcsolatosan. Köszönöm, amennyiben nincs, akkor
szavazásra teszem fel a kérdést.

A közgyűlés 15 igen szavazattal és 5 tartőzkodással megalkotta a 7/2024. (IX.28.)
önkormányzati rendeletet. (A rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz csatolva).

3. na irendi ont
A köz űlés 2019-2024. közötti időszakban me
szabadsá me áltása

Előadó: Hámori György, a közgyűlés elnöke

álasztott elnökének vé kielé ítése és

Hámori G ör a köz űlés elnöke

Az anyag kiment, jegyzö úrék minden pénzt, azt gondolom, pontosan összefoglalnak.
Kérdezem, hogy van-e kérdés ezzel kapcsolatosan.

Szabó Zoltán ké viselő
Tudomásom szerint valójában ez egy törvény által előírt kötelezvény, tehát ezzel sok mindent
nem lehet csinálni. Viszont a szabadságmegváltásnál be kell vallanom azt a hanyagságomat, és
a képviselőtársaimnak felhívnám a figyelmét, hogy nem sejtettük, vagy nem figyeltünk fel rá,
hogy nagyjából három hónapnyi szabadság megmaradt. Tehát ezt nem is értem, hogy ez hogy
történt. Ezért örömmel látom, hogy Gyurinak a szabadság terve az gyakorlatilag komplett kitölti
a naptári évet, tehát az rendben lesz. Ügyhogy ez az egy gondom van vele, de hát az a mi hibánk,
nagyon figyelnünk kell rá. Köszönöm szépen.

Hámori G ör a köz űlés elnöke

Köszönöm szépen, és kivételesen Zoli, egyetértek veled. Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Nincsen. Akkorjavasolom, hogy külön határozatonként szavazzuk meg a két tételt.
Szavazásra bocsátom a végkielégítést.

A közgyűlés 18 igen szavazattal és 2 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

46/2024. X.25. határozat
Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának közgyűlése Németh Zoltán leköszönt
vármegyei közgyűlési elnök részére engedélyezi a közszolgálati tiszh^iselőkről szóló 2011.
évi CXCIX. törvény 225/D. § (1) bekezdésében meghatározott 3 havi végkielégítés, azaz
3.527.400 Ft kifízetését, tekintettel arra, hogy az elnöki munkakör átadás-átvétele a
törvény szerinti határidőben megtörtént.
A közgyűlés utasítja a hivatalt a fenti összeg kifízetésére.

Határidő: a közgyűlést követő munkanap
Felelős: a közgyűlés elnöke, jegyző

Hámori G ör a köz űlés elnöke

Szavazásra bocsátom a szabadságmegváltást.

A közgyűlés 15 igen szavazattal és 5 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:



47/2024. X.25. határozat
Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának közgyűlése Németh Zoltán leköszönt
vármegyei közgyűlési elnök részére engedélyezi a közszolgálati tiszh^iselőkről szóló 2011.
évi CXCIX. törvény 107. § (2) bekezdés b) pontjában meghatározott szabadságmegváltás
kifizetését. A megváltandó szabadságnapok száma: 61 nap.
A közgyűlés utasítja a hivatalt a szabadság megváltás kifizetésére a törvény szerinti
határidőben.

Határidő: a kifizetés napja: 2024. november 11.
Felelős: a közgyűlés elnöke, jegyző

4. na irendi ont
Aköz űlési elnök 2024. évi szabadsá olási ütemtervének'óváha ása.
Előadó: Hámori György, a közgyűlés elnöke

Hámori G ör a köz űlés elnöke
Én nem vagyok egy nagy szabadságoló. Kapuváron is az én szabadságomat mindig kiírták és
érdekes módon nálunk volt egy ellenörzés, és azt kifogásolták, hogy nem akkor volt a
szabadságom kiírva, mint a szabadságolási tervben. Tehát most én kértem az Ibolyát, aki
innentől kezdve a titkárságomat vezeti, hogy erre különösen figyeljen oda, de azért reggel
figyelmeztesse, hogy ma szabadságon vagyok, azért tudjak róla. Nagyjából beosztottuk ezt a
tíz napot, tíz napom maradt még az év során, és ide osztottuk be. Elöre mondanám, hogy a két
ünnep között a hivatal leáll, tehát mindenki az ügyeit úgy próbálja intézni a hivatalban hogy a
két ünnep között a hivatal nem fog dolgozni. Telefonon elérhetöek vagyunk, ha valakinek olyan
fontos ügye van. Van-e kérdés észrevétel, ha nincs, akkor aki elfogadja a határozati javaslatot,
kérem szavazzon!

A közgyűlés 20 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

48/2024. X.25. határozat
A Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése a közszolgálati
tiszMselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 225/C. § (1)-(4) bekezdései alapján Hámori
György közgyűlési elnök 2024. évi időarányos szabadságát évi 10 napban állapítja meg.
Az elnök 20^24. évi szabadságolási ütemtervét az előterjesztéshez csatolt mellékletben
foglaltak alapján jóváhagyja.

Határidő: 2024. évben folyamatos
Felelős: Hámori György, a közgyűlés elnöke, Dr. Malomsoki István jegyző

5 na irendi ont
Az Önkormán zati és Hivatali tula'donú é 'árművek értékesítése valamint használt
é 'árművek beszámítás út'án történő beszerzése.

Előadó: Hámori György, a közgyűlés elnöke

Hámori György, a közgyűlés elnöke
Jegyző úrral a hivatalba lépés után áttekintettük a hivatali és az önkormányzati flottát és arra a
megállapításrajutottunk, hogy nekünk nem kell ennyi autó. Viszont, amit meg kell oldanunk,
az akétalelnöknek az autója. Ivanics Ferenc alelnök úr az, aki mikor Sopronból elindul, akkor



vonatjegyet is vesz, hogy útközben, ha véletlenül valahol ott marad, hát tudjon szállni a vonatra,
mert az autó olyan állapotban van, és a Pető alelnök úr is már eléggé lejárta az autót. Ugyhogy
az előterjesztésben leírt autókat értékesítenénk, és kettő darab használt, dejobb állapotban lévő
autót veszünk a két alelnök számára, a tranzakción 3 millió forint megtakarításunk marad.
Ennyit szeretnék elöljáróban elmondani. Kérdés, észrevétel esetleg van-e? Ha nincsen, akkor
döntsünk a határozati javaslatról.

A közgyűlés 20 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

49/2024. X.25. határozat
Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzatának Közgyűlése

1. jóváhagyja az Önkormányzat tulajdonában álló PMY-835 forgalmi rendszámú,
míg a Hivatal tulajdonában álló SRA-966, MUW-265 és MHF-578 forgalmi
rendszámú gépjárművek értékesítését,

2. felhatalmazza a Közgyűlés elnökét az Önkormányzat tulajdonában álló gépjármű
értékesítéséhez szükséges tulajdonjog átruházási szerződés aláírására,

3. felkéri a Közgyűlés elnökét, hogy hatalmazza fel a Hivatal jegyzőjét a Hivatal
tulajdonában álló gépjárművek értékesítéséhez szükséges tulajdonjog átruházási
szerződések aláírására és az értékesíteni kívánt autók közül beszámítás útján kettő
darab használt Skoda Octavia típusú gépjármű beszerzésére bruttó 15.000.000,-
Ft értékhatárig.

Határidő: folyamatos
Felelős: Hámori György, a közgyűlés elnöke

dr. Malomsoki István jegyző

6. na irendi ont
TOP PLUSZ-6. 1.4-23-GM2 kódszámú és Aktív turizmus fe'lesztése" című felhívás TSM
la 'ának módosítása.
Előadó: Hámori G ör aköz űlés elnöke

Hámori G ör a köz űlés elnöke

Ez az a napirendi pont, amiért gyakorlatilag a mai ülést össze kellett hívnunk, csak ugye nem
szeretem, ha egy napirendi pontot tárgyalunk, hanem akkor mellé teszünk olyanokat, ami
aktualitás. Például a gépjárműveket is most a döntés után már föl tudjuk gyorsítani, hogy
értékesítve legyenek. Van egy aktív turisztikai pályázat, ez a TOP Plusz 6. Ennek a határideje
szeptember 30-án lejárt. Két és fél milliárd forintról beszélünk. Sajnos az elmúlt időszakban
történtek próbálkozások ennek a pályázatnak egyfajta ötlet alapján a megvalósításhoz, ami az
irányító hatóságnál gyakoriatilag nem nyert tetszést, és nagyon-nagyon más irány meg nem
indult el, és emiatt nagyon komolyan kicsúsztunk a határidőböl. Itt mi meg azt mondtuk, hogy
azért azt a luxust nem engedheti meg magának a megye, hogy 2, 5 milliárdot visszautal, illetve
nem használ föl. Ezért IH-nál a minisztériumi összeköttetésekkel sikerült azt elémünk, hogy
ideiglenesen, október 31-ig meghosszabbították a határidőt, viszont ezzel mi lehetőséget
kaptunk arra, hogy kérelmet nyújtsunk be, egy hosszabbítási kérelmet a projekt
megvalósítására. Ezt olvashattátok az anyagban. A projekt két részböl áll. Van egy, amit
magának a megyének kell pályáznia, ez egy másfél milliárdos összegű, és van egy 700 milliós,



amelyet ki fogunk ími. Mondjuk, hogy ez a szabad préda. Idézőjelben nyilvánvalóan, mert elég
komoly megkötések vannak a pályázatban.

Dr. Pető Péter a köz űlés alelnöke

Egyrészt onnan indulnék, hogy amikor a ITP-t idöről idöre felülvizsgáltuk akkor egyébként
látszottak a fejlesztési elképzeléseink, és ebben már akkor egyébként az előző közgyűlés állást
foglalt, hogy mi az a forráskeret, amely egyébként az aktív turisztikai célokra nyitva áll. A
legtöbb vármegyének sikerült az elmúlt ciklusban gyakorlatilag az állami hatóságokkal
együttműködni,-sőt vannak olyanok, amelyek már folyamatban is vannak. A megyének annak
idején volt egy olyan elképzelése, hogy mi lett volna, ha minden kiemelt eljárásrendben marad.
Ezakkor nem valósult meg, és többek között ez volt annak az oka, hogy időben egy picit hátrébb
csúszott ez a pályázat. Így aztán az irányíthatósággal való egyeztetés után van egy úgynevezett
standard eljárás és egy kiemelt eljárás, aminek az a lényege, amit elnök úr elmondott, hogy a
vármegyei önkormányzat lesz a megvalósító. Ott arra kértük, hogy febmár 15-ig hadd nyújtsuk
be ezt'a pályázatot, hiszen kollégák érdeklödtek, hogy más vármegyék hogy állnak ezzel a
munkával, és mi az a maximális határidő, ameddig még a többi vármegyével párhuzamosan
tudunk haladni, és ez a febmári időpont nagyjából az irányítóhatósággal való egyeztetés után
így alakult ki. Valamint van egy úgynevezett standard eljárásrendje a top-oknak, a klasszikus
teÍepüléseknek, civil szervezeteknek, tehát aki olvassa az eljárásrendet, tudja hogy ki az, aki
pályázhat. Annak is mi vagyunk olyan értelemben a gazdái, hogy - aki régebb óta kepviselö,
például Zoltán, az tudja, hogy - DEB döntéssel vissza szoktunk hozni a pályázatokat. Ezt azért
nem tudjuk most még meghozni, mert ajelenlegi határozatijavaslat második pontja pont arról
rendelkezik, hogy decemberben a kritériumrendszerét ki kell dolgozniuk ennek, és azt kérjük,
hogyjanuártól megnyílhasson mindenki számára, aki egyébként a topon belüljogosultként fel
tudlépni erre a bizonyos 700 milliós forráskeretre, attól függetlenül, hogy ugyanazok az eljárási
szabályok vonatkoznak rá, mint a másiknál. Mivel az alapeljárás ugyanúgy néz ki az országban
mindenhol, mi csak a speciális kritériumokat fogjuk majd meghatározni decemberben, és a
kettő párhuzamosan fog haladni. Tehát egyszer mi megvalósítóként leszünk egy közel másfél
milliárd bruttó összegű projektben, valamint elbírálói leszünk majd egy pályázati tömbnek
Nem tudjuk, hogy hányan vannak, hiszen a pontozást nem mi végezzük, hanem ez egy állami
szervezetrendszeren megy keresztül. A döntés a végén jön vissza, aki olvassa a 270-es
kormányrendeletnek a jelenleg hatályos szövegét, az láthatja, hogy hogy néz ki a döntés.
Próbáltam szakszerű lenni, hiszen a kollégákkal részt vettünk az előterjesztésben, mert
jómagam lassan két évtizede dolgozom turizmustervezéssel, kettöből ez így összejött, úgyhogy
nagyjából ennyi lett volna a szakmai kiegészítés.

Szabó Zoltán ké viselő

Igazából milyen súlyponti területeh-e folyik a tervezés? Mert ugye volt itt azért víziturizmustól
elkezdve egy csomó olyan terület, ami megkívánja a támogatást, segítséget. Mire irányítjuk a
figyelmet?

Hámori G ör a köz űlés elnöke

Pető Pétemek adom meg a szót.

Dr. Pető Péter a köz űlés alelnöke
Javasolnám képviselőtársamnak, hogy magát a kiírást olvassa el, nem túl speciális. Korábban
már döntöttünk turisztikai pályázatok támogatásáról, akkor együtt voltunk képviselők, ez a TOP
3-1-1 volt, elnézést, hogy számokkal dobálózunk be, korábban képviselő volt, az tudja, amelyek
pontszerű fejlesztéseket önkormányzati beruházásként támogattak. Én a Szigetközben három
ilyet tudok neked mondani, de valószínűleg máshol is tudnék hasonlót mondani. A 6. 1. 1.4 az



más, az a láncszerű fejlesztéseket támogatja. Legalább 6 pontban kell megvalósulnia a
fejlesztésnek. Fel kell füzni a térségi turisztikai szervezeteket, tehát egy egészen speciális kiírás,
tehát gyakorlatilag azt tudom mondani, hogy az, hogy ebből épüljön egy nagy csónakház, azt
nem teheti. Tehát tulajdonképpen a turisztikai szolgáltatásoknak az összekapcsolását szolgálja.
Van egy Aktív és Ökoturisztikai Fejlesztési Központ Nonprofit Ktít., amely Révész Máriusz
Államkincstár működésével, irányításával működik, ez elindított egy térségi, turisztikai
stratégia megvalósítást, amely a teljes Soproni dombságra és a teljes Szigetközre vonatkozik,
értelemszerííen azt is fígyelembe kell majd venni, de más térségek is pályázhatnak, tehát maga
a kiírás rendkívül speciális. Tehát egy-egy egyesület nem fog tudni pályázni, hanem hogyha azt
a láncszerűséget, amely egyébként az aktív turizmusnak egyébként is fontos része, tehát azt,
hogy hány helyen szállunk ki a kenuból, meg mikor ülünk biciklire, meg milyen kiegészítö
szolgáltatások vannak. Nyilván ez a napi munkám része, de nem biztos, hogy ez mindenkinek
ennyire egzisztencia. Az tud közösen pályázni, tehát egyfajta konzorciumra kényszerülnek
majd, és egyúttal ez a bizonyos általam már idézett Aktív és Okoturisztikai Fejlesztési Központ
Nonprofit Kfit. 700 milliós projektösszeg felett kötelező projektpartner, pont azért, hogy minden
állami tervvel működjön. Egyébként ahol ez kisebb projektösszegre valósul meg, ott pedig
kötelező szakmai bíráló. Tehát egy komoly folyamat, elözetes egyeztetés zajlik benne, és egy-
egy nagy objektumot nem lehet belőle építeni, de értelemszerűen bármelyik térségből érkezhet
pályázat. Nyilván a TOP-nál gazdasági társaságok nem tudnak pályázni, mit tudom én,
kicsodák nem, tehát civil szervezetek, önkormányzatok, a TOP-os általános kiírás szerint van
az alanyi körmeghatározva. Ez tehát egy egészen speciális kiírás a korábbi TOP-os kiírásokhoz
képest.

HámoriG ör a köz űlés elnöke

Köszönöm szépen. Annyit lehetne még elmondani, hogy még így, a hosszabbítással is
viszonylagosan szükösek a határidök. Viszont nekünk tudomásunk van arról, hogy nagyon jó
projektek vannak a megyében előkészítés alatt. Egy turisztikai projektet általában az ember nem
úgy csinál - én most gyakorló településvezetöként is mondom -, hogy kiímak valamit, aztán
gyorsan elkezdünk rajta dolgozni, hanem biztos, hogy van egy koncepciózus felépítés, hogy mi
majd valamikor, ha erre pályázunk, jelenik meg forrás, mit tudiink előre megcsinálni. Tehát
vannak nagyon jó projektek előkészítve, tehát nem félünk attól, hogy ez a pénz a szűkös
határidő ellenére nem lesz lepályázva a megyében. Jó, de ezeket meg kell most lépnünk, ezeket
a határidő-módosításokat, hogy valóban ígéretünk van rá, hogy megkapjuk a hosszabbítást. Jó,
köszönöm szépen, ha nincs további kérdés, akkor szavazzunk a határozati javaslatról.

A közgyűlés 20 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

50/2024. X.25. határozat
A Győr-Moson-Sopron Vármegye Önkormányzata Közgyűlése feljogosítja elnökét

. a TOP PLUSZ-6. 1.4-23 felhívás kiemelt eljárásrendű (GM2) terület specifíkus
mellékletének módosítására, a benyújtási határidő 2025. február 15. napjában
történő meghatározására.

. a TOP PLUSZ-6. 1.4-23 sztenderd eljárásrendű (GMl) felhívás megnyittatására, 1.
benyújtási szakasszal, 2025. január 1. - 2025. március 31. időszakkal. Továbbá
feljogosítja elnökét a terület specifikus melléklet és az értékelési szempontrendszer
kidolgozására, valamint ehhez kapcsolódóan az Irányító Hatósággal történő
egyeztetések lefolytatására.

Határidő: 2024. október 25.
Felelős: Hámori György, a közgyűlés elnöke
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Hámori G ör a köz űlés elnöke

Köszönöm szépen, hogy így rendelkezésünkre álltatok ilyen gyorsan. Szép hétvégét kívánok
mindenkinek, és akkor novemberben rendes ülésen fogunk következöleg találkozni. Köszönöm
szépen mindenkinek a munkáját, az ülést bezárom.

G y ő r, 2024. november 6.

dr.M
vár

v

y'egyzö

.A

.

0'°'
ro/n^

c
SQ

$ .^

^
^.

^

-̂%
6^ yor

ilS--'

~ Aözfféa 's el ke

^:
<?;;>s:

'...,.^-,
l'^!tí. !f




